



Wayland Sports

SPORTS FOR KIDS

SEPT 7TH, 2022 - JUNE 25TH, 2023

Swim Program Registration Form

(WAYLAND SPORTS CENTRE)

#12080 Horseshoe Way – IRONWOOD

姓名(Name)	性别(Gender)	级别(Level)	出生日期(MM-DD-YYYY)
1) _____	_____	_____	_____
2) _____	_____	_____	_____
3) _____	_____	_____	_____
Address: _____		City: _____	Postal Code: _____
Parent/Guardian Name: _____		Cell Phone: _____	
Email address: _____			
Medical Information (food allergies, injuries, disabilities, medications): _____			

Wednesday	Thursday	Saturday	Sunday
3:45-4:45 PM	5:55-6:55 PM (NO Beginner)	11:30-12:30 PM (NO Beginner)	11:30-12:30 PM
4:45-5:45 PM	6:55-7:55 PM (NO Beginner)	12:30-1:30 PM	12:30-1:30 PM
		1:30 - 2:30 PM	1:30 - 2:30 PM
		2:30 - 3:30 PM	2:30 - 3:30 PM
		3:30 - 4:30 PM	

Tuition:

1. Beginner: 4 years old and up. Intermediate: Able to swim independently.
2. Registration fee \$30 for new student, which is non-refundable.
3. Beginner: \$212 monthly. Intermediate: \$184 monthly
4. Payment: A monthly charge (10 payments) that will be charged to your credit card at registration and each of Sept 1, 2022 – June 1, 2023. Total 40 classes within the program. Monthly price is averaged over 40 classes.
5. All fees subject to GST.

Report card:

1. Assessment and Report card issued at end of each session: Fall: September to December. Winter: January to March. Spring: April to June.
2. Based on assessment results, monthly fees will be adjusted accordingly.
3. Winter break: December 24th, 2022 -- January 6th, 2023.

Make up classes:

1. Only two make-up classes allowed each session, we will send a link to parents for register when we release the make up time:
1st make up class for free, 2nd make up class for \$25.

Cancellation/Withdrawal:

1. No refunds.
2. Cancellation is not acceptable until January 31, 2023 for better systematic training. After that, Cancellation request must be in writing and at least one month in advance.

学费:

1. 初级：四岁及以上。中级：可以独立游泳。
2. 新生注册费\$30, 没有退款。
3. 初级：\$212 每月。中级：\$184 每月
4. 付款方式：在注册时以及 2022 年 9 月 1 日至 2023 年 6 月 1 日，将向您的信用卡收取月费（10 次付款）。全计划共有 40 节课。月费按照全年 40 节课平均计算。
5. 所有费用均需缴纳 GST.

成绩单:

1. 每季度结束时测验并发放成绩单：秋季：九月至十二月，冬季：一月至三月，春季：四月至六月。
2. 月费会根据测验成绩进行相应调整。
3. 寒假：2022 年 12 月 24 日——2023 年 1 月 6 日。

补课:

1. 每季度只允许两节补课，我们确定补课时间后将会发链接给家长注册，第一堂补课免费，第二堂补课\$25。

取消/退出:

1. 报名之后没有退款。
2. 为了更好的系统培训，2023 年 1 月 31 日之前不可以取消或退出。在此之后，取消或退出请求必须以书面形式并至少提前一个月通知。